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Abstract (en)
A device for the sterile packaging of fluid media is described, having a conveyor belt (4) by means of which packages (5) open on one side can be
moved through a sterilising chamber (15) onto a second conveyor belt (13) with the aid of an intermediate conveying device (21-23), which belt (13)
is mounted in a sterile space (15) closed off by a housing (14), filling means (17) and closing means (18) being arranged in this sterile chamber (15)
and an outlet sluice (24) being arranged in a housing wall. <??>In order to simplify and to improve a device of this kind in such a way that a more
effective sterilisation is permitted, the invention provides that the sterilising chamber (15) is designed as the inlet sluice (8). <IMAGE>

Abstract (de)
Beschrieben wird eine Vorrichtung zum sterilen Verpacken von Fließmitteln mit einem Transportband (4), von welchem einseitig offene Packungen
(5) mittels einer Zwischenfördereinrichtung (21-23) durch eine Sterilisierungskammer (15) auf ein zweites Transportband (13) bringbar sind,
welches in einem durch ein Gehäuse (14) abgeschlossenen sterilen Raum (15) angebracht ist, wobei in diesem sterilen Raum (15) Füll- (17) und
Verschließeinrichtungen (18) und in einer Gehäusewand eine Ausgangsschleuse (24) angeordnet sind. Um eine solche Vorrichtung zu vereinfachen
und so zu verbessern, daß eine effektivere Sterilisierung gestattet ist, wird erfindungsgemäß vorgesehen, daß die Sterilisierungskammer (15) als
Eingangsschleuse (8) ausgebildet ist.
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